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Městys Moravská Nová Ves

náměstí Republiky 107, 691 55 Moravská Nová Ves
tel.č.: 774 722 713 | e-mail: podatelna@mnves.cz

Z Á P I S
zasedání číslo 8 Zastupitelstva městyse Moravská Nová Ves

konané dne 14. 12. 2023 v budova č.p.117, 1. patro, 9. třída, vchod zezadu nad poštou v Moravské Nové Vsi od
18:00 hod.

Přítomno: Mgr. Fila Jiří, Gajda Martin, Gréeová Eva, Mgr. Jančálková Miroslava, Ing.
Jandák Pavel, Bc. Jandáková Zuzana, Mgr. Janulíková Hana, Mgr. Bc. Košut
Marek, Kučera Jaroslav, MUDr. Silná Radka, Viktorinová Pavlína, Víšková
Markéta, Ing. Zugar Pavel

Omluveni: Imrichová Martina, Víšek Jiří
Neomluveni: - - -
Předsedající: Bc. Zuzana Jandáková
Zapisovatel*: Bc. Petra Frýdková
Ověřovatelé zápisu: Mgr. Bc. Marek Košut, Mgr. Miroslava Jančálková

*Předsedající v souladu s jednacím řádem městyse určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Zahájení
blok 1-1

Starostka městyse Bc. Zuzana Janáková (dále jen "předsedající") zahájila 8. veřejné zasedání zastupitelstva
Městyse Moravská Nová, které se koná ve čtvrtek 14.12.2023 v 18:00 hodin v budově č.p.117, 1. patro, 9. třída
v Moravské Nové Vsi.

Konstatovala, že jednání zastupitelstva městyse bylo svoláno způsobem v obci obvyklým, dále konstatovala, že
informace podle § 93 odst. 1 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), v platném znění byla na úřední
desce Úřadu městyse Moravská Nová Ves zveřejněna v souladu se zákonem po dobu nejméně 7 dní, a to
od 06.12.2023 do 14.12.2023. Současně byla zveřejněna na elektronické úřední desce.

Přítomno je 13 členů zastupitelstva.

Omluveni jsou 2.

Je přítomna nadpoloviční většina členů a zastupitelstvo městyse je usnášení schopné.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  městyse  Moravská  Nová  Ves  schvaluje  zapisovatelku  8.  veřejného  zasedání
zastupitelstva  městyse  Moravská  Nová  Ves  paní  Bc.  Petru  Frýdkovou.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1a/8Z/2023 bylo schváleno.

blok 1-2

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  městyse  Moravská  Nová  Ves  schvaluje  ověřovatelem  zápisu  8.  veřejného  zasedání
zastupitelstva městyse Moravská Nová Ves Mgr. Bc. Marka Košuta.     
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Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1b/8Z/2023 bylo schváleno.

blok 1-3

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  městyse  Moravská  Nová  Ves  schvaluje  ověřovatelku  zápisu  8.  veřejného  zasedání
zastupitelstva městyse Moravská Nová Ves Mgr. Miroslavu Jančálkovou.     

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1c/8Z/2023 bylo schváleno.

blok 1-4

Předsedající přistoupila ke schválení bodů programu. Podklady byly zaslány všem zastupitelům. V bodu různé
se bude projednávat následující:

Smlouva o spolupráci při zabezpečení požární ochrany za rok 2024
Dar Slováckému krúžku z rozpočtu obce za rok 2023
Informace o zvýšení stočného od roku 2024
Delegace kompetencí pro Radu městyse Moravská Nová Ves

Navržený program:

1. Zahájení
2. Zpráva o činnosti rady městyse
3. Zpráva Finančního výboru
4. Rozpočtové opatření č. 9/2023
5. Návrh rozpočtu městyse na rok 2024
6. Veřejná finanční podpora spolkům
7. Návrh místních poplatků na rok 2024
8. Převody majetku
9. Různé
10. Připomínky zastupitelů
11. Připomínky občanů
12. Závěr

 

 

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Moravská Nová Ves schvaluje navržený program:

1. Zahájení
2. Zpráva o činnosti rady městyse
3. Zpráva Finančního výboru
4. Rozpočtové opatření č. 9/2023
5. Návrh rozpočtu městyse na rok 2024
6. Veřejná finanční podpora spolkům
7. Návrh místních poplatků na rok 2024
8. Převody majetku
9. Různé
10. Připomínky zastupitelů
11. Připomínky občanů
12. Závěr



Vytvořeno v aplikaci UZOb. strana 3 / 16

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1d/8Z/2023 bylo schváleno.

blok 1-5

Předsedající  se  dotázala,  jestli  má  někdo  z  přítomných  zastupitelů  připomínky  k  minulému  zápisu
zastupitelstva. 

Nikdo neměl žádných připomínek, proto nechala o návrhu usnesení hlasovat.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Moravská Nová Ves bere na vědomí zápis z posledního zasedání zastupitelstva
Městyse Moravská Nová Ves.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1e/8Z/2023 bylo schváleno.

2. Zpráva o činnosti rady městyse

Jedná se o zápisy z rady městyse č. 27 až č. 32, které byly zastupitelům zaslány.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Moravská Nová Ves bere na vědomí zprávy o činnosti rady městyse za uplynulé
období.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2/8Z/2023 bylo schváleno.

3. Zpráva Finančního výboru

Zpráva finančního výboru byla  zastupitelům zaslána.  Předsedající  se  zeptala,  jestli  má někdo ke  zprávě
připomínky nebo ji chce nechat přečíst předsedou finančního výboru.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  městyse  Moravská  Nová  Ves  bere  na  vědomí  zprávu  Finančního  výboru
zastupitelstva  městyse  Moravská  Nová  Ves.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3/8Z/2023 bylo schváleno.

4. Rozpočtové opatření č. 9/2023
blok 4-1

Rozpočtové opatření č. 6/2023 bylo projednáno na posledním zasedání zastupitelstva.

Rozpočtové opatření č. 7 a č. 8 roku 2023 bylo projednáno na 29. schůzi rady městyse dne 24.10.2023 a 30.
schůzi rady městyse dne 07.11.2023, jehož zápisy byly zaslány zastupitelům předem. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Moravská Nová Ves bere na vědomí rozpočtové opatření č. 7/2023 a rozpočtové
opatření č. 8/2023.
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Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

blok 4-2

Podklady pro rozpočtové opatření č. 9/2023 byly zastupitelům zaslány předem.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Moravská Nová Ves schvaluje  rozpočtové opatření  č.  9/2023.  Příjmy ve výši
220 163 196,50Kč budou navýšeny o 153 228 300,-Kč a budou činit 373 391 496,50Kč. Výdaje ve výši
274 598 014,50Kč budou navýšeny o 120 890 000,-Kč a budou činit 395 488 014,50Kč. Financování ve výši
54 434 818,-Kč bude sníženo o 32 338 300,-Kč a bude činit 22 096 518,-Kč.   

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4a/8Z/2023 bylo schváleno.

blok 4-3

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Moravská Nová Ves schvaluje výši příspěvku na provoz jím zřizované příspěvkové
organizace: příspěvek ve výši 3 108 000,- Kč pro Mateřskou školu Moravská Nová Ves, okres Břeclav,
příspěvková organizace, kdy závazným ukazatelem rozpočtu je celková částka příspěvku.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4b/8Z/2023 bylo schváleno.

blok 4-4

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Moravská Nová Ves schvaluje výši příspěvku na provoz jím zřizované příspěvkové
organizace:  příspěvek  ve  výši  3  600  000,-Kč  pro  Základní  školu  Moravská  Nová  Ves,  příspěvková
organizace, kdy závazným ukazatelem rozpočtu je celková částka příspěvku.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4c/8Z/2023 bylo schváleno.

blok 4-5

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Moravská Nová Ves schvaluje výši příspěvku na provoz jím zřizované příspěvkové
organizace: příspěvek ve výši 10 590 000,-Kč pro Služby Moravská Nová Ves, příspěvková organizace, kdy
závazným ukazatelem rozpočtu je celková částka příspěvku.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 1 (Košut) / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4d/8Z/2023 bylo schváleno.

5. Návrh rozpočtu městyse na rok 2024
blok 5-1

Návrh  rozpočtu  na  rok  2024  je  uveřejněn  na  úřední  desce.  Bylo  projednáno  i  na  pracovním  zasedání
zastupitelstva. Dle domluvy byl:

-navýšen § 3399 - kultura o 55 000,-Kč na letní kino. Původní částka 1 500 000,-Kč, nyní 1 555 000,-Kč

-snížen § 3419 z původní částky 883 435,-Kč na 740 000,-Kč
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- § 3421 původní částka 1 359 000,-Kč snížena na 674 000,-Kč

- § 3429 původní částka 547 100,-Kč snížena na 476 000,-Kč

V souvislosti se snížením podpory spolkům došlo i ke snížení financování. Původní částka 112 350 000,-Kč byla
snížena na současnou 111 505 465,-Kč.

Diskutovaný  rozpočet,  tak  jak  byl  upraven  dle  informací  na  pracovním  zasedání  byl  následně  zaslán
zastupitelům. 

Protože nikdo neměl nic k dalším paragrafům a jednotlivým položkám, tak předsedající navrhla hlasovat o
návrhu rozpočtu městyse Moravská Nová Ves na rok 2024.

Diskuze:
Mgr. Košut nemůže si odpustit pár čísel, aby objasnil, proč nemůže tento rozpočet podpořit. Ty

důvody  jsou  hlavně  dva.  Jeden  z  nich  je  nastavený  trend.  Sám  si  zpracoval
za posledních 12 let přehled o výši běžných výdajů. Když si odečte investice a úpravy,
tak v sumě v průměru mezi lety 2011-2020 to bylo pouhých 23 mil. Kč. V letech
2021-2022  to  z  pochopitelných  důvodů  (COVID,  Ukrajina,  energetická  krize  a
nakonec  tornádo)  vzrostlo  na  dvojnásobek,  tedy  na  46  mil.  Kč.  A   byť  dozvuky
některých těch efektů nadále dopadají do rozpočtu, jako energie apod., tak dnes jsou
běžné výdaje 48 mil. Kč, což je číslo obrovské. Samozřejmě se skládá ze spousty
drobností (jako odpady), které se v rozpočtu nakonec agregují na vysoké číslo. Také
procentuálně je velmi špatný poměr vztahů těchto běžných výdajů k investicím a  k
celkovému FINu rozpočtu,  které  jsou  na  tom bezprecedentně  nejvyšší  v  historii
tažené  vysokou  inflací  a  významným  daňovým  inkasem.  Proto  varuje  před
nastaveným trendem. Jednotlivé výdaje dají dohromady tyto drobnosti. Jedna věc je
rozpočtový trend, který není dobrý a druhá věc je, že v rozpočtu jsou některé položky,
které by tam podle jeho názoru být neměly a potom položky, které v rozpočtu chybí.
Jako  například  na  březnovém  zasedání  zastupitelstva  byl  schválen  Strategický
rozvojový plán obce, který je závazný dokument zastupitelstva zejména pro tvorbu
rozpočtu. Některé věci tam stále chybí jako chodníky a další, které by podle toho
plánu měly být už v roce 2023 a nejsou tam ani v roce 2024. Dále cyklostezka
na Prušánky tam také není, na kterou je schváleno financování ze SFDI. Jsou tam
naopak položky typu jako studie na novou hasičárnu, o které není ve strategickém
plánu ani slovo. Takže proto tento rozpočet podpořit nemůže.

předsedající odpady jsou pozůstatkem minulého vedení, což se nepodařilo ovlivnit.
Mgr. Košut domnívá se, že asi z dubna je schváleno usnesení, že se má vypsat výběrové řízení

na  nového  dodavatele.  A  v  březnu  byl  schválen  Strategického  plán
udržitelného rozvoje hospodářství, kde je dalších je asi deset dílčích opatření jen pro
rok 2023. Chtěl by se zeptat, kolik z nich bylo uskutečněno.

Mgr. Fila rád by se pobavil, jakým způsobem byla uzavřena smlouvy se stávajícím dodavatelem
na odpady. Nejsou tam žádná práva, pouze pro městys povinnost platit. Co se týká
nákladů na odpadové hospodářství, ten vychází z toho působení roku 2012,2013, kdy
byla smlouva uzavřena. Společnost Megawaste se chová, tak jak se chová už spoustu
let.

Mgr. Košut podotkl, že už mohlo být vyhlášeno výběrové řízení na dodavatele.
předsedající upřesnila,  že  prioritou,  kterou  deklarovali  je,  aby  se  dotáhly  do  konce  projekty

na MMR. Což se domnívá, že je nemalá práce a Mgr. Bc. Košut to jistě dobře ví.
Mgr. P. Jurečka už má na starosti výběrové řízení na dodavatele, takže se vše dává
do pohybu. Chodníky, ani cyklostezka v rozpočtu nejsou, protože zatím nejsou peníze
na účtu městyse. Až poté se můžou přesunout do rozpočtu.

Protože už nebylo dalších připomínek, nechala předsedající o návrhu rozpočtu na rok
2024 hlasovat.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Moravská Nová Ves schvaluje  rozpočet na rok 2024, kdy na straně příjmů je
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částka ve výši 167 000 000,-Kč. Na straně výdajů je částka ve výši 278 505 465,-Kč a ve financování bude
zapojen zůstatek finančních prostředků na bankovních účtech ve výši 111 505 465,-Kč, kdy závaznými
ukazateli rozpočtu jsou rozpočtové paragrafy.

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 1 (Košut) / Zdrželo se: 1 (Víšková)

Usnesení č. 5a/8Z/2023 bylo schváleno.

blok 5-2

Předsedající navrhla zastupitelům ke chválení rozpočet sociálního fondu Městyse Moravská Nová Ves na rok
2024, kdy na straně příjmů je částka ve výši 157 000,-Kč a na straně výdajů je částka ve výši 157 000,-Kč.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Moravská Nová Ves schvaluje rozpočet sociálního fondu Městyse Moravská Nová
Ves na rok 2024, kdy na straně příjmů je částka ve výši 157 000,-Kč a na straně výdajů je částka ve výši
157 000,- Kč.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 5b/8Z/2023 bylo schváleno.

blok 5-3

Dále byl navrhnut zastupitelům ke schválení střednědobý výhled Městyse Moravská Nová Ves na roky 2025 –
2026.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Moravská Nová Ves schvaluje střednědobý výhled Městyse Moravská Nová Ves
na roky 2025 – 2026.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Košut)

Usnesení č. 5c/8Z/2023 bylo schváleno.

6. Veřejná finanční podpora spolkům
blok 6-1

Veřejnou finanční podporou spolkům se podrobně věnoval finanční výbor se své zprávě, kde také doporučuje
jednotlivým spolkům opatření na další vyúčtování a k získání podpory. Sdělení bude městysem jednotlivým
spolků doručeno při podpisu smlouvy o poskytnutí finanční podpory na rok 2024. Zastupitelé zprávu finančního
výboru obdrželi předem a podpory spolkům projednávali na pracovním zasedání.

Nyní přejde k žádostem jednotlivých spolkům.

Základní článek Hnutí Brontosaurus BRĎO Vlkani žádají na rok 2024 o částku 106 000,-Kč.

Na pracovním zasedání byla navržena částka, tak jako loni ve výši 99 000,-Kč. 

Protože nikdo neměl žádných připomínek, nechala předsedající o návrhu hlasovat.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Moravská Nová Ves schvaluje poskytnutí dotace Hnutí Brontosaurus BRĎO Vlkani,
IČ:  488  43  458,  se  sídlem Těšice  184,  696  19  Mikulčice  ve  výši  99  000,-Kč  a  schvaluje  uzavření
veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí této dotace v předloženém znění.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0
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Usnesení č. 6a/8Z/2023 bylo schváleno.

blok 6-2

Jatelinka – dětský folklorní soubor, z.s. žádá o dotaci ve výši 100 000,- Kč

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Moravská Nová Ves schvaluje poskytnutí dotace Jatelince – dětskému folklornímu
souboru, z.s.,  IČ: 228 29 776, se sídlem U Jordánky 935, Moravská Nová Ves ve výši 100 000,-Kč a
schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí této dotace v předloženém znění.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6b/8Z/2023 bylo schváleno.

blok 6-3

TJ Sokol Moravská Nová Ves, z.s. na rok 2024 žádá o částku ve výši 157 000,-Kč. Loni jim byla poskytnuta
částka ve výši 87 100,-Kč. Zvýšení částky bude využito na přípravu dětí na soutěž v basketbalu. 

Po diskusi na pracovní schůzce zastupitelstva byla navržena ke schválení částka ve výši 130 000,-Kč.  

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Moravská Nová Ves schvaluje poskytnutí dotace TJ Sokolu Moravská Nová Ves,
IČ: 075 09 251, se sídlem náměstí Republiky 107, Moravská Nová Ves ve výši 130 000,-Kč a schvaluje
uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí této dotace v předloženém znění.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6c/8Z/2023 bylo schváleno.

blok 6-4

Rodinný klub Brouček, z.s. žádá o poskytnutí dotace v celkové výši 97 000,-Kč. Z toho částka ve výši 47 000,-Kč
bude použita na pořádání letního kina.

Po dohodě se zástupci bude letní kino hrazeno z rozpočtu Městyse Moravská Nová Ves. Navrhuji veřejnou
finanční podporu ve výši 50 000,-Kč.

Mgr. Bc. Marek Košut ohlásil střet zájmů.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Moravská Nová Ves schvaluje poskytnutí dotace Rodinnému klubu Brouček, z.s.,
IČ: 285 58 766, se sídlem náměstí Republiky 107, Moravská Nová Ves ve výši 50 000,-Kč a schvaluje
uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí této dotace v předloženém znění.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6d/8Z/2023 bylo schváleno.

blok 6-5

FK Moravská Nová Ves, z.s. žádá o příspěvek ve výši 696 435,-Kč. Finanční výbor navrhuje snížení částky
na 579 924,-Kč z důvodu ponížení na energie na reálné náklady ve vyúčtování. Je navrženo poskytnutí veřejné
finanční podpory v částce 580 000,-Kč. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Moravská Nová Ves schvaluje poskytnutí dotace FK Moravská Nová Ves, z.s., IČ:
22691  651,  se  sídlem  Luční  1009,  Moravská  Nová  Ves  ve  výši  580  000,-Kč  a  schvaluje  uzavření
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veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí této dotace v předloženém znění.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Fila)

Usnesení č. 6e/8Z/2023 bylo schváleno.

blok 6-6

Slovácký krúžek Moravská Nová Ves, z.s. žádá o 180 000,-Kč. Nevyužil doporučení FV z minulého období.
FV navrhuje snížit částku o 25 000,-Kč. Předsedající navrhla poskytnutí veřejné finanční podpory ve výši
155 000,-Kč.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Moravská Nová Ves schvaluje poskytnutí dotace Slováckému krúžku Moravská
Nová Ves, z.s., IČ: 27002 861, se sídlem náměstí Republiky 107, Moravská Nová Ves ve výši 155 000,-Kč a
schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí této dotace v předloženém znění.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6f/8Z/2023 bylo schváleno.

blok 6-7

SH ČMS – Sbor dobrovolných hasičů Moravská Nová Ves žádá o příspěvek ve výši 818 000,-Kč. Z toho více než
půl  milionu  na  nákup  vozidla.  FV  nedoporučuje  poskytnutí  VFP  na  nákup  vozidla,  proto  předsedající
navrhla poskytnout VFP ve výši 250 000,- Kč

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  městyse  Moravská  Nová  Ves  schvaluje  poskytnutí  dotace  SH  ČMS  –  Sbor
dobrovolných hasičů, IČ: 658 04 406, se sídlem náměstí  Republiky 107, Moravská Nová Ves ve výši
250 000,-Kč a schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí této dotace v předloženém znění.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Gréeová)

Usnesení č. 6g/8Z/2023 bylo schváleno.

blok 6-8

Neonky Moravská Nová Ves, z.s. žádají o poskytnutí dotace ve výši 100 000,-Kč.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Moravská Nová Ves schvaluje poskytnutí dotace Neonkám Moravská Nová Ves,
z.s., IČ: 227 66 456, se sídlem Na Rynku 835, Moravská Nová Ves ve výši 100 000,-Kč a schvaluje uzavření
veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí této dotace v předloženém znění.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6h/8Z/2023 bylo schváleno.

blok 6-9

Mažoretky Zuzanky, z.s. žádají o dotaci ve výši 100 000,-Kč. Na základě zápisu finančního výboru o zdůvodnění
snížení dotace navrhuje předsedající poskytnout veřejnou finanční dotaci jako loni, a to ve výši 30 000,-Kč.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Moravská Nová Ves schvaluje poskytnutí dotace Mažoretkám Zuzankám, z.s., IČ:
066  57  311,  se  sídlem U  Trati  413,  Moravská  Nová  Ves  ve  výši  30  000,-Kč  a  schvaluje  uzavření
veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí této dotace v předloženém znění.
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Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Košut)

Usnesení č. 6i/8Z/2023 bylo schváleno.

blok 6-10

Český zahrádkářský svaz žádají o příspěvek ve výši 50 000,-Kč. Vzhledem k využití finančních prostředků
navrhla předsedající poskytnout veřejnou finanční podporu ve výši 40 000,-Kč.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Moravská Nová Ves schvaluje dotace Místnímu spolku Českého zahrádkářského
svazu, IČ: 658 04 856, se sídlem Hlavní 48, Moravská Nová Ves ve výši 40 000,-Kč a schvaluje uzavření
veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí této dotace v předloženém znění.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6j/8Z/2023 bylo schváleno.

blok 6-11

Klub  kulturistů  letos  žádají  VFP  ve  výši  145  000,-Kč.  Vzhledem  k  situaci  s  místem  na  posilovnu  a
poskytnutím materiální pomoci navrhuji částku 130 000,- Kč.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Moravská Nová Ves schvaluje dotace Klubu kulturistů, IČ: 265 65 081, se sídlem
Polní  1001,  Moravská  Nová  Ves  ve  výši  130  000,-Kč  a  schvaluje  uzavření  veřejnoprávní  smlouvy
o poskytnutí této dotace v předloženém znění.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6k/8Z/2023 bylo schváleno.

7. Návrh místních poplatků na rok 2024
blok 7-1

V návaznosti na novelu zákona o místních poplatcích je nutné místní poplatky znovu schválit. V současné době
byla k místním poplatkům jedna společná vyhláška. Podle novely zákona je na každý místní poplatek vyhlášku
samostatnou. Nejdůležitější je v tomto okamžiku potřeba schválit změnu poplatku za odpad a psy. Poplatky
za zábor veřejného prostranství postačí schválit po přípravě začátkem příštího roku.  

Výše poplatků byly předjednány na pracovním jednání zastupitelstva.

 

 

Diskuze:
Mgr. Jurečka upřesnil  poplatky za psy. Je na zastupitelstvu, v jaké výši poplatky schválí.  Chce

podotknout,  že schválením OZV č.  3/2023 se ruší  původní  OZV č.  3/2014,  která
zaváděla i poplatek za zábor veřejného prostranství. Protože zatím vyhláška za zábor
prostranství není zpracována, nebude  moci být tento místní poplatek vybírán. 

 

předsedající konstatovala, že je navrhnuta částka za psy ve výši 200,-Kč/psa/rok a za psy, jehož
držitelem je osoba starší 65 let je ve výši 100,-Kč.

J. Kučera podotkl, že svoz exkrementů také něco stojí.
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Moravská Nová Ves schvaluje  výši  poplatku za jednoho psa na 200,-Kč,  výši
poplatku za druhého a každého dalšího psa držitele na 200,-Kč, výši poplatku za psa, jehož držitelem je
osoba starší 65 let na 100,-Kč a výši poplatku za druhého a každého dalšího psa téhož držitele, kterým je
osoba starší 65 let na 100,-Kč.

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 2 (Gajda, Jandák) / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 7a/8Z/2023 bylo schváleno.

blok 7-2

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Moravská Nová Ves schvaluje vydání OZV č. 3/2023 o místním poplatku ze psů
v předloženém znění.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 7b/8Z/2023 bylo schváleno.

blok 7-3

Za svoz komunálního odpadu je navrhnuta částka 840,-Kč/osobu/rok.

Diskuze:
MUDr. Silná by se chtěla zeptat ohledně peněz, kreré doposud městys nedostával za tříděný odpad

(papír, plasty) a nově byl měl dostávat částku 500-600 tisíc Kč. Jestli je přesto nutno
zvyšovat částku za popelnice.

předsedající sděl i la ,  že  k  tomu,  aby  městys  dostával  peníze  za  tř ídění  odpadu
se musí propracovat. Odpad musí být evidovaný na městys Moravská Nová Ves, aby
Eko-kom dal nějakou odměnu.

Mgr. Fila náklady jsou stále mnohem vyšší než příjmy.
předsedající V současné době městys odměny nedostává, i když odpad třídí. V obci jsou  Eko-

komem rozmístěny "hnízda" na třídění odpadu, ale přesto Eko-komem vykazovány
nejsou. Je nutné vše nově nastavit. Poplatky zvyšují všechny okolní obce, protože
nárust ceny za komunální odpad je tak obrovský, že to obce sami neudrží.

J. Kučera nejlepší by bylo zveřejnit náklady za odpad do zpravodaje.
MUDr. Silná si myslí, že pokud občan třídí odpad a popelnici by mohl vyvážet jednou za měsíc a

počet členů v domácnosti  je vysoký, tak není možné, aby byl poplatek za odpad
např. 1500,-Kč. Aby občané pokryli všechny tyto náklady. Obec by měla část nákladů
pokrýt sama. Navýšení o 20% se jí zdá být moc. A navíc, když bude obec dostávat
za třídění zpětně peníze....

Mgr. Fila Může dojít  i  ke snížení.  Vždy je to za předchozí  rok.  Pokud se obci podaří,  aby
získávala odměny, uvidí se, jaká bude inflace, tak se buď cena udrží nebo i sníží. Proto
by měli všichni občané chtít a i skutečně  třídit odpad, aby byl nějaký výsledek.

Mgr. Fila podotkl, že podle výkazů z předchozích let  se vybralo např. za rok 2022 pouhých 640
kg plastového odpadu. V současné době se domluveno, že se smlouva na odpady
vypoví a chystá se výběrové řízení.

předsedající domnívá se, že částka 840,-Kč/rok/os. je v současnosti adekvátní s tím, jak se vše
okolo navyšuje. 

Mgr. Košut chtěl by objasnit vývoj. Asi v letech 2015, 2016 byla se společností Megawaste dobrá
spolupráce jak v likvidaci odpadu, tak ve spolupráci na sběrném dvoře a v té době
se podařilo vyrovnat náklady a výdaje. Je pravda, že od té doby i s uzavřením skládky
v Mutěnicích, kdy se odpad začal vozit zpět do Hantálů, tak začali zvedat cenu a
vygradovalo  to  i  tornádem,  kdy  byl  městys  rád,  že  kontejnery  dovezli.
A  potom  mnohdy  skončil  odpad  v  komunálu.

předsedající podotkla, že tuto chronologii všichni znají a konstatovalas, že po Novém roce dojde
k  výběrovému  řízení  na  odpady.  A  poprosila  přítomné  zastupitele  o  hlasování
o poplatku za komunální odpad ve výši 840,-Kč/rok/os.
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Moravská Nová Ves schvaluje vydání OZV č. 4/2023 o místním poplatku za obecní
systém odpadového hospodářství v předloženém znění.

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželo se: 3 (Gréeová, Košut, Silná)

Usnesení č. 7c/8Z/2023 bylo schváleno.

8. Převody majetku
blok 8-1

Na základě podané žádosti paní *** na koupi pozemku parc. č. 1717/161 v k.ú. Moravská Nová Ves schválila
Rada městyse Moravská Nová Ves na své schůzi dne 21.11.2023 záměr na prodej pozemku předem určenému
zájemci v návaznosti na smlouvu o budoucí smlouvě kupní, který byl řádně vyvěšen dne 27.11.2023 a svěšen
dne 14.12.2023.

Smlouva o budoucí smlouvě kupní byla schválena zastupitelstvem městyse dne 26.09.2023 a byl zde zahrnut
předmětný pozemek parc. č. 1717/161 v k.ú. Moravská Nová Ves o výměře 551 m2 a návrh kupní smlouvy.
Prodej předmětného pozemku ve smlouvě byl paní *** schválen za cenu 650,-Kč bez DPH za 1m2 a zřízení
předkupního práva a zákazu zcizení,  jako práv věcných k pozemku ve prospěch městyse Moravská Nová
Ves. Kupní cena je nižší, než cena v místě a čase obvyklá, ale městys prodejem tohoto pozemku za tuto cenu
sleduje jiný důležitý zájem městyse a sice zajištění bydlení pro své občany a dodržení dříve dohodnuté kupní
ceny při prodeji obdobných pozemků, které byly v této lokalitě původně od občanů městysu vykoupeny za 300,-
Kč s příslibem, že budou později prodány jako stavební pozemky těm, osobám či rodinným příslušníkům,
kteří městysu původní pozemky převedli. Nižší cena současně zohledňuje omezení sjednaná v kupní smlouvě,
tj. podmínky pro zastavění pozemku, které jsou zajištěny smluvní pokutou, předkupní právo a zákaz zcizení
ve prospěch městyse.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  městyse  Moravská  Nová  Ves  schvaluje  uzavření  kupní  smlouvy  a  smlouvy  o  zřízení
předkupního práva a práva zákazu zcizení mezi Městysem Moravská Nová Ves a *** na prodej pozemku
parc. č. 1717/161 o výměře 551 m2 v k.ú. Moravská Nová Ves za cenu 358 150,-Kč bez DPH a náklady
spojené s převodem v předloženém znění.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 8a/8Z/2023 bylo schváleno.

blok 8-2

Dalším projednávaným pozemkem na prodej  je  část  pozemku parc.  č.  1866/17 o  výměře 117 m2  v  k.ú.
Moravská Nová Ves.  Záměr prodeje  uvedeného pozemku byl  schválen zastupitelstvem městyse  na svém
zasedání dne 27.06.2023 za cenu dle znaleckého posudku a náklady spojené s převodem. Znalecký posudek byl
zpracován Ing. Františkem Dobiášem, Perunská 46, 695 04 Hodonín a uvedený pozemek byl oceněn pro účel
budoucího prodeje ve výši 94 700,- Kč.  Zájem o koupi pozemku zažádali manželé ***.

Diskuze:
paní *** je v šoku, že předchozí pozemek se prodává za cenu 650,-Kč/m2 a tady tento pozemek

o výměře 117 m2, ve kterém vede plyn a voda, znalec ocenil na 809,-Kč/m2, přestože
je vedený jako orná půda.

předsedající k předchozímu pozemku byl již uzavřen předchozí smluvní vztah, kdy městysu byly
poskytnuty tyto pozemky.

paní *** řekla,  že pozemek užívali  40 let s povolením tehdejšího MNV a starali  se o něj.
O pozemek zájem mají, ale cena se jí zdá být velmi vysoká.

předsedající konstatovala, že cena je určena znalcem, tu městys neovlivní
pan *** domnívá se, že znalec nevěděl, že v pozemku jsou vedeny inženýrské sítě, protože

v posudku nejsou zmíněny.
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Mgr. Janulíková vznesla  dotaz,  jestli  by  nebylo  lepší  pozemek  žadatelům pronajmout  za  nějakou
částku?

Mgr. Fila konstatoval, že se nyní projednává prodej a toho by se držel.
Mgr. Jurečka podotkl, že znalci oceňují pozemky podle nějakých metod. Pokud by znalec ocenil

pozemek chybně, mohl by přijít o "razítko".  Tento znalec ocenil tento pozemek touto
cenou. Předchozí pozemek by zřejmě ocenil za stejnou, možná i vyšší částku, proto
bylo v usnesení řečeno, že se prodává za cenu nižší než je cena obvyklá. Pokud
zastupitelstvo rozhodne, že tento pozemek prodá za cenu nižší, než je cena stanovená
znaleckým posudkem, tak musí tuto odchylku od ceny obvyklé odůvodnit. V současné
chvíli je zastupitelstvu navrhnuta cena dle znaleckého posudku a je na kupujících,
jestli pozemek za tuto cenu odkoupí. Pokud kupující s cenou nesouhlasí, ale stále
pozemek chce koupit, musí navrhnout cenu a o té bude zastupitelstvo buď dnes nebo
na dalším zasedání znovu hlasovat a může také rozhodnou, že Vám pozemek za tyto
peníze nechce prodat. Na druhé straně, žadatelé pozemek užívají bez právního titulu,
takže  se  jsou  na  obecním.  V  tuto  chvíli  by  bylo  dobré,  kdyby  zaznělo,  jestli
s navrhovanou cenou žadatelé souhlasí nebo ne.

paní *** řekla, že za navrhovanou cenu pozemek koupit nechtějí, že se jim zdá být přemrštěná.
Na pozemku chtěli stavět garáž.

Mgr. Bc. Košut řekl,  že  v  je  současné  době  pozemek  veden  v  územním  plánu  jako  veřejné
prostranství,  takže  na  pozemku nepostaví  nic.  Domnívá  se,  že  zastupitelstvo  by
nemělo tento pozemek prodávat, protože v něm vedou inženýrské sítě.

předsedající se znovu dotázala, jestli chtějí pozemek za navrhovanou cenu odkoupit. Na minulém
zastupitelstvu byl odsouhlasen prodej. Nyní se odsouhlasuje cena. Pokud žadatelé
pozemek  koupit  nechtějí,  tak  může  zastupitelstvo  rozhodnout  o  vyškrtnutí  z
programu, jinak odsouhlasí cenu pozemku.

pan *** řekl, že by chtěli pozemek odkoupit, ale za nižší cenu. Domnívají se, že znalecký
posudek je chybně vyhotovený, proto by si rádi nechali vypracovat nový znalecký
posudek.

předsedající navrhla vyškrtnout prodej pozemku z bodu programu.

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Moravská Nová Ves schvaluje zrušení bodu programu, který se týká prodeje části
pozemku parc. č. 1866/17 o výměře 117 m2  v k.ú. Moravská Nová Ves.

 

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 8b/8Z/2023 bylo schváleno.

9. Různé
blok 9-1

Je zde zařazena kalkulace stočného, která byla zaslána zastupitelům předem.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Moravská Nová Ves schvaluje výši stočného od 01.01.2024 ve výši 40,- Kč bez
DPH/m3 . Nová sazba DPH od 01.01.2024 je 12%.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 9a/8Z/2023 bylo schváleno.

blok 9-2
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Na základě dohody s obcí Hrušky byly nově dohodnuty podmínky o spolupráci při zabezpečení požární ochrany
v městyse Moravská Nová Ves za roční finanční příspěvek 220 000,-Kč. Návrh smlouvy byl zastupitelům zaslán
předem a radou městyse byl doporučen zastupitelstvu ke schválení. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Moravská Nová Ves schvaluje uzavření Smlouvy o spolupráci při zabezpečování
požární ochrany mezi Městyse Moravská Nová Ves a Obcí Hrušky, IČ: 002 83 185, U Zbrojnice 100,
Hrušky v předloženém znění.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 9b/8Z/2023 bylo schváleno.

blok 9-3

Slovácký krúžek požádal o mimořádný příspěvek ve výši 40 000,-Kč na koupi použitého lodního kontejneru,
který bude sloužit na uskladnění komponentů na montáž hodové máje a bůdy. Komponenty byly doposud
uskladněny v garáži  městyse.  Předsedající  navrhuje poskytnout Slováckému krúžku mimořádný příspěvek
ve výši 40 000,-Kč. Kontejner bude uložen dole u ČOV.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Moravská Nová Ves schvaluje  uzavření smlouvy o poskytnutí finančního daru
Slováckému krúžku Moravská Nová Ves, z.s., IČ: 270 02 861, nám. Republiky 107, Moravská Nová Ves
ve výši 40 000,-Kč.  

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 9c/8Z/2023 bylo schváleno.

blok 9-4

Vzhledem k nejasnostem v pravomocích rady městyse, kdy některé z nich jsou z roku 2014 předsedající
navrhuje, aby byly aktualizovány pravomoci pro Radu městyse Moravská Nová Ves.

Diskuze:
Mgr. Jurečka navrhl,  aby  bylo  zastupitelstvo  nejdříve  seznámeno  se  zněním  usnesení,  aby

popřípadě o nich mohlo diskutovat. Objasnil přítomným návrhy usnesení.

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Moravská Nová Ves ruší dříve schválená pověření pro radu městysu k provádění
rozpočtových opatření dle § 6 zák. č. 250/2000Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů v platném
znění.

Zastupitelstvo městyse Moravská Nová Ves pověřuje radu městysu k provádění rozpočtových opatření
do rozpočtového a účetního období měsíce prosince kalendářního roku 2023 v plném rozsahu dle § 6 zák.
č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů v platném znění.

Zastupitelstvo městyse Moravská nová Ves pověřuje radu městyse k provádění rozpočtových opatření
v roce 2024 v těchto případech:

provádění  rozpočtových  opatření  na  příjmové  straně  rozpočtu  v  plném  rozsahu  dle  §  6  zák.1.
č. 250/2000 Sb., bez omezení,
provádění rozpočtových opatření na výdajové straně rozpočtu do výše 3 miliony Kč za kalendářní2.
rok,
provádění rozpočtových opatření v souvislosti  s převody mezi bankovními účty městysu, včetně3.
termínovaných vkladů - na příjmové i výdajové straně + financování v plném rozsahu dle § 6 zák.
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č. 250/2000 Sb., bez omezení,
provádění  rozpočtových  opatření,  spočívajících  v  zapojení  účelově  přidělených  finančních4.
prostředků z jiných rozpočtů do rozpočtu příjmů a k navýšení příslušných rozpočtových výdajů
v plném rozsahu bez omezení,
provádění  rozpočtových  opatření,  spočívajících  v  zapracování  nevyčerpaných  rozpočtových5.
prostředků na investiční akce a projekty z předchozího kalendářního roku v návaznosti na příjmovou
a výdajovou část rozpočtu městysu v plném rozsahu bez omezení.

 

 

 

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 9d/8Z/2023 bylo schváleno.

blok 9-5

Předsedající  by  ráda  informovala  veřejnost,  že  MMR  během  listopadu  zaslala  část  zažádaných  dotací
ve výši 60 172 677,-Kč.

10. Připomínky zastupitelů

Diskuze:
Mgr. Košut se dotázal, jestli se už vyhodnocovalo výběrové řízení na realizaci komunikace Jana

Černého
předsedající odpověděla, že bude probíhat aukce. Stavební povolení ještě není.
M. Víšková chtěla by se zeptat, že viděla v zápise rady městyse, že by se měl u základní školy 1

stavět nějaký zděný plot
Ing. Zugar z ul. Školní bude nová brána a stávající zídka se zbourá a postaví se nová tak, aby

korespondovala s fasádou školy.
M. Víšková měla dotaz, jestli se plánuje nějaká zpevněná plocha na plácku u školy
Mgr. Fila odpověděl, že na obec nebyl vznesen zatím žádný požadavek a pan školník se zmínil,

že si plochu upraví sami.
Mgr. Košut se dotázal, jestli je v projektové dokumentaci na krajské komunikaci směrem od coop

naplánován nějaký parkovací záliv.
předsedající se k tomu vyjádřila, že kraj chce, aby parkovací zálivy zaplatila obec. Dále řekla, že

bylo  vyvoláno  jednání .  Obec  poskyt la  krajskému  úřadu  podklady
k  autobusové  zastávce,  aby  byla  zakomponována.

Ing. Zugar co  se  týká  realizace  zálivů  na  silnici  a  zastávky,  tak  zatím  není  projektová
dokumentace, která by se dala připomínkovat

E. Gréeová by se chtěla zeptat, jestli by se nedalo něco udělat s těmi rozbitými sáněmi u COOPu.
Využívají  je  na  upoutávky  akcí  vinaři  i  obec.  Pan  Kučera  je  kdysi  udělal  a  už
se  rozpadají.  Jsou  při  vjezdu  do  obce  a  je  nepůsobí  tam  hezky.  Tak  jestli  by
se nemohly opravit nebo zrušit.

Ing. Zugar by oslovil pana ***, jestli k tomu má nějaké vlastnické právo a potom by se obec
zařídila.

11. Připomínky občanů

Diskuze:
pan *** by se rád zeptal, podle jakého klíče se opravují chodníky na hlavní,  protože se podle

něj opravil nejlepší chodník v obci. Chodník naproti, u RD Matouškových, je ve stavu,
že tam neprojdete.
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předsedající chodníky se budou měnit od bývalému Pronachemu po pekařství. U některých se
bude měnit i podloží a u některých pouze povrch. Firma začínala až na podzim a
avizovala, že bude pracovat pokud jim to počasí dovolí, aby se alespoň něco stihlo.

pan *** má dále připomínku k chodníku, který je sice opravený, ale obec na něm povolila
panu Královi parkování. Postavil si dům a aby mu voda netekla na pozemek, tak
si místo svodu udělal korýtko a voda teče na chodník. V zimě pak voda zamrzne a
budeme se klouzat. Proto si myslí, že by bylo potřeba promluvit se všemi majiteli
domů, kteří ještě nemají svody do kanalizací a mají svod vedený přes chodník. Je to
asi 10 lidí.

předsedající poděkovala za připomínku a řekla, že se na tyto svody zaměří.
pan *** by se chtěl zeptat, proč na hřbitově nesvítí světla. Jsou tam natažené kabely a světla

nesvítí.
předsedající řekla, že prověří.

Konstatovala, že už byl i případ, že nesvítily ulice  U Jordánky, Vítězství a Josefovské
chalupy. Světla prověřovalo RGV, pan Fic, jestli spolu staré a nové VO " komunikují" a
nakonec se zjistilo, že zateklo do lampy. Chce tím říct, že trvá nějakou dobu, než
se na problém přijde.

pan *** chtěl by se zeptat na chodník na ul. Pod Kostelem a zřízení přechodu u květinářství
předsedající chodník je ve fázi příprav na vysoutěžení, projekt je hotový, čeká se na stavební

povolení.
pan *** rád by se zeptal, jestli se jednalo o uzavření požární pohotovosti i s jinými obcemi

kromě Hrušek, protože se doslechl, že obec platí hodně peněz
Mgr. Fila upřesnil, že toto nemůže poskytovat každá obec. Hasiči musí mít určité vybavení,

počet pracovníků apod.. A právě proto se uzavírá nová smlouva.
pan *** chtěl by se zeptat, jestli se bude vyhlašovat nové výběrové řízení na pozici vedoucího

služeb
předsedající odpověděla, že bude vypsáno výběrové řízení na pozici ředitele služeb. Vedení služeb

je v současné době zajištěno.
Mgr. Košut by chtěl upřesnit, kam vedou ty kabely na hřbitově. Ty byly nachystané ještě před

tornádem a jedná se o vodu a optiku ke smuteční síni. Je potřeba, aby se to dokopalo
kabelové  vedení  k  plotu  a  mohla  tam  být  zřízena  elektronická  deska  a
napojen kamerový systém.

předsedající ujistila pana Mgr. Bc. M. Košuta, že s elektronickou deskou na hřbitově se stále
počítá.

Mgr. Košut konstatoval, že bylo řečeno, že se projektová dokumentace hřiště a návsi musela
soutěžit protože je to věcně a časově souvislé plnění. Respektuje tento právní názor,
i když s ním nesouhlasí. Chtěl by se zeptat, proč když se teď soutěží ul. Jana Černého
a Kamenná, což je komunikace, parkoviště, chodník, zpevněné plochy dlážděné, tak
se ve stejnou dobu k tomu vezmou chodníky za 6 mil.Kč. To není věcně a časově
souvislé plnění?

Mgr. Jurečka nedokáže na tuto otázku odpovědět, protože zakázku soutěžil někdo jiný a záleží, jak
nastavil proces.

Mgr. Košut se  zeptal,  proč  je  u  bývalého  Pronachemu  vydlážděný  prostor?  Nebo  proč
se u prodejny smíšeného zboží (bývalý "Fizír")  také nechala dlažba? Parkuje se tam
kolmo a porušují se tam podmínky bezbariérovosti a mělo by se to řešit. Dále by
se chtěl zeptat, jak to bude s plochou u Penzionu Moravia, jestli je to v řešení.

předsedající Před penzionem je naplánovaná zelená plocha. Na chodníky je udělaná pouze revize,
ale  stavební  úřad  nemá  problém  se  zmenšováním  zpevněné  plochy.   Chodníky
na náměstí mají provedou revizi, ale protože mají návaznost na ul. Hlavní a Dolní, tak
je  domluveno  s  architektkou,  která  zpracovává  náměstí,  že  se  chodníky  vyjmou
z  projektové  dokumentace  náměstí.  Aby  mohlo  být  požádáno  o  dotaci  zvlášť
na chodníky. Projektová dokumentace náměstí není zatím hotová, je pouze studie. 

12. Závěr
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Starostka  městyse  poděkovala  všem  za  účast  a  pozornost  a  ukončila  8.  veřejné  zasedání  14.12.2023
ve 20:15 hod.. Popřála všem krásné svátky a pozvala je na Žehnání vína dne 26.12.2023. 

Ověřovatelé: Mgr. Bc. Marek Košut   ............................................................
 

Mgr. Miroslava Jančálková   ............................................................
 
Starostka: Bc. Zuzana Jandáková   ............................................................
 
Datum vyhotovení:


